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Abstract (en)
In a hearing aid with a casing, a swing-out battery holder, battery spring contacts and an on/off switch, it is proposed for further improvement that
a switch (9) be allocated to the battery holder (4), which in one position switches on the hearing aid and locks the battery holder to prevent it from
opening and in a second position switches off the hearing aid and releases the battery holder so that it can open. This also prevents in particular the
accidental opening of the battery holder and the risk of the battery being lost. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Hörhilfegerät mit Gehäuse, ausschwenkbarer Batterielade, Batteriefederkontakten und einem Ein-Aus-Schalter wird zur weiteren
Verbesserung vorgeschlagen, daß der Batterielade (4) ein Schalter (9) zugeordnet ist, der in seiner einen Stellung das Hörhilfegerät einschaltet und
die Batterielade gegen Öffnen verriegelt und in einer zweiten Stellung das Hörhilfegerät abschaltet und die Batterielade zum Öffnen freigibt. Damit
wird insbesondere auch ein unbeabsichtigtes Öffnen der Batterielade und die Gefahr des Verlierens der Batterie vermieden.
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